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Najnowsza technologia w służbie urody i zdrowia.

leczenie trądziku, blizn, przebarwień, rogowaceń, włókniaków,
redukcję zmarszczek, usuwanie cellulitu, rozstępów, itp.,
oraz na zabiegi pielęgnacyjne likwidujące oznaki starzenia skóry.

Kupon rabatowy do wykorzystania na wszystkie zabiegi 
dostępne w naszym salonie

Dlaczego w spółce w której brakuje pieniędzy od początku roku 
zatrudniono kilkanaście osób, a prezes zarabia 20 tys. zł?
Październikowa nadzwyczajna sesja rady miasta dotyczyła uchwalenia  „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urzą-
dzeń Otwockiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji na lata 2019-2022.” Plan większością głosów przyjęto ale pod-
czas dyskusji na światło dzienne wyszły szokujące informacje.

Na sesji nie pojawił się prezes 
OPWiK, dlatego wieloletni plan spółki 
nie został szczegółowo zaprezento-
wany. Prezydent Jarosław Margielski 
zaznaczył jedynie, że : -Jest to doku-
ment kluczowy dla przedstawienia 
kalkulacji taryf, czyli cen wody i ka-
nalizacji. Bez tego dokumentu nie jest 
możliwe skalkulowanie taryf, jesteśmy 
już w niedoczasie olbrzymim.

Dyskusja nad planem toczyła się 
tylko pomiędzy dwoma osobami tj. 
prezydentem Jarosławem Margiel-
skim i radnym Ireneuszem  Paśnicz-
kiem. Prezydent zarzucił radnemu 

(członkowi Izby Przedsiębiorców Po-
wiatu Otwockiego – przyp. redakcji), 
że podczas organizowanego przez 
Izbę corocznego pikniku wielkanoc-
nego OPWiK wynajmowało stoisko 
za 3 tys. zł. Radny odpowiadał, że 
przedsiębiorstwo OPWiK wspierało 
wiele wydarzeń. Jako przykład podał 
imprezę „Wolni od zła”, bezskutecznie 
jednak domagał się od prezydenta 
podania kwoty jaką OPWiK na tą im-
prezę przeznaczyło.

Kolejne pytania dotyczyły inwe-
stycji zaplanowanych przez OPWiK. 
Okazało się bowiem, że w planie in-

westycji nie uwzględniono budowy 
kanalizacji w ulicy Wspaniałej. -Pro-
jekt budowy kanalizacji został wyko-
nany i ten projekt, idzie do kosza, czy 
to nie jest marnotrawienie pieniędzy 
spółki? – pytał radny.

-Po co pan takie argumenty pod-
nosi?  Po to żeby mieszkańcy ul. 
Wspaniałej przyszli i powiedzieli, nie 
mamy budowanej kanalizacji, wydano 
pieniądze na projekt i on kosztował  
70 tys. zł?  To nie są pieniądze wyrzu-
cone bo ten projekt jest. Jak odzyskamy 
płynność to zaczniemy realizować in-
westycje kosztowne takie jak budowa 

kanalizacji w ul. Wspaniałej ale na to 
musimy mieć pieniądze – odpowiadał 
prezydent
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Firma z ugruntowana pozycją na rynku poszukuje osoby na  
stanowisko mechanika pojazdów ciężarowych oraz autobusów.

Gwarantujemy:
- zatrudnienie na umowę o pracę wraz z pakietem świadczeń ZUS 
- terminowe wynagrodzenie,
- pracę w systemie dwuzmianowym,
- atrakcyjne wynagrodzenie,
Jeśli:
- posiadasz doświadczenie w tej dziedzinie, nie zwlekaj i wyślij już dzisiaj 

swoje CV: minibus@minibus.com.pl | 22 780 99 33
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dokończenie ze str. 1 Dokąd „płyną" pieniądze z OPWiK?

Prezydent wyjaśnił też, że ma  
w planach zaciągnięcie kredytu  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska. Zapowiedział, że w przy-
padku nieotrzymania pożyczki na ko-
lejnej sesji radni będą musieli wska-
zać inwestycje z których przekazane 
zostaną środki dla OPWiK.

-Pan tutaj cały czas mówi, że ta 
spółka została dopro-
wadzana do ruiny. Ja 
cały czas słyszę i dlatego 
zadaję Panu pytania co 
do zatrudnionych osób 
w OPWiK, które są za-
trudniane „od tak”. Kil-
kanaście osób. Od kiedy 
Pan objął funkcję prezy-
denta miasta Otwocka, 
Pana koledzy, koleżanki 
znalazły miejsce pracy 
w spółce OPWiK. Star-
towali z list PiS, do po-
wiatu, do rady miasta, 
nie dostali się a dzisiaj 
raptem są zatrudnieni 
w spółce. Wcześniej jeszcze za prezesa 
Kostyry spora część osób była zatrud-
niona z Powiatowego Urzędu Pracy, 
zaczynała prace od najniższej pensji 
a dzisiaj te pensje nie najniższe pa-
nie prezydencie. Dzisiaj niejednemu 
mieszkańcowi brakuje z miesiąca na 
miesiąc a  pana koledzy 
i koleżanki zatrudnienie 
w spółce miejskiej.

Mówi pan, że kiedyś 
spółka została dopro-
wadzona do ruiny ale 
jednak nie odpowiada 
mi pan na moje zapyta-
nie, które już dawno za-
dałem.  Ile osób zostało 
zatrudnionych, jakie wy-
nagrodzenia otrzymują? 
Nie wiemy tego a my 
mieszkańcy powinniśmy 
to wiedzieć! - domagał 
się radny Paśniczek.

Prezydent na te pytania nie udzie-
lił odpowiedzi, tłumacząc się prze-
pisami prawa: -Wolałbym, żeby takie 
pytania były zadawane na komisji, 

przy mniejszym audytorium. Musi Pan 
wiedzieć, że będąc radnym w świetle 
przepisów musi się Pan poruszać, bo 
jesteśmy osobami publicznymi a nasze 
działania określają przepisy. I o ten 
przepis opiera się również prezydent 
miasta otwocka, mogąc lub mając 
związane ręce w kwestii udzielania 
pewnych informacji.

Czy spółka, pomimo braku pie-
niędzy zatrudniła od początku roku 
kilkunastu nowych pracowników? 
Jakie otrzymują wynagrodzenia? My 
również bezskutecznie staraliśmy 
się to ustalić. Jedyna informacja na 

którą natrafili-
śmy, to wysokość 
wynagrodzenia 
zatrudnionej na 
około 5 miesięcy 
prezes OPWiK. 
Zgodnie z jej 
oświadczeniem 
za ten okres 
otrzymała ona 
około 100 tysięcy 
złotych co daje 
kwotę 20 tys. 
zł miesięcznie.  
W takich oko-
licznościach po-
zostaje trzymać 
kciuki by wzrost 

zatrudnienia  i wysokie pensje w 
przedsiębiorstwie nie miały wpływu 
w przyszłości na opłaty dla mieszkań-
ców za wodę i ścieki.

red

Od kiedy Pan objął funk-
cję prezydenta miasta 
Otwocka, Pana kole-
dzy, koleżanki znalazły 
miejsce pracy w spółce 
OPWiK. Startowali z list 
PiS, do powiatu, do rady 
miasta, nie dostali się a 
dzisiaj raptem są zatrud-
nieni w spółce. 

foto: dom
ena publiczna

Podsumowanie Akcji „Znicz” 
w Powiecie Otwockim
Od 31 października do 3 listopada, na drogach powiatu otwockiego miał miejsce tylko  
1 wypadek drogowy, w którym urazu nogi doznał motocyklista po zderzeniu z osobówką. Od-
notowano 19 kolizji drogowych. Policjanci ujawnili 2 kierowców prowadzących po alkoholu  
i 4 rowerzystów. W czasie policyjnej akcji nie odnotowano poważnych zdarzeń kryminalnych.

O zaangażowaniu otwockich poli-
cjantów oraz wszystkich munduro-
wych w naszym powiecie, świadczył 
fakt, że już od początku tygodnia 
poprzedzającego Dzień Wszystkich 
Świętych i Dzień Zaduszny, funkcjo-
nariusze aktywnie realizowali za-
dania związane z systematycznym 
monitorowaniem i patrolowaniem re-
jonów cmentarzy, stacji kolejowych,  
a także dróg - pod kątem ujawnia-
nia i skutecznego eliminowania 
kradzieży, włamań oraz drogo-
wych patologii, takich 
jak jazda po alkoholu 
 i przekraczanie dozwo-
lonej prędkości.

Działania związane 
z akcją „ZNICZ” rozpo-
częły się w czwartek 
31 października, a za-
kończyły w niedzie-
lę 3 listopada. W tym 
czasie siły policyjne  
w postaci służb prewen-
cji i ruchu drogowego 
czuwały nad bezpie-
czeństwem w całym 
powiecie otwockim. Policjantów w 
Józefowie dodatkowo wspomagali 

strażnicy miejscy, a w Otwocku pod-
czas patroli stacji kolejowych – funk-
cjonariusze Straży Ochrony Kolei.

Mundurowi byli obecni przy ne-
kropoliach, gdzie czuwali nad prze-
strzeganiem organizacji ruchu,  
a także w rejonie parkingów i osiedli 
mieszkaniowych, gdzie ich zadaniem 
było zapobieganie zdarzeniom kry-
minalnym.

Tegoroczna akcja „Znicz” miały 
wymiar pozytywny, było bezpiecz-
nie. Na drogach nikt nie zginał  

i nie został poważnie ranny. Jedy-
ny wypadek drogowy miał miejsce  
3 listopada po godzinie 9 w Dzieci-
nowie, na skrzyżowaniu dróg woje-
wódzkich nr 801 i 805. W zderzeniu 
motocykla z osobówką poszkodo-
wany został motocyklista, który 
z podejrzeniem urazu nogi został 
zabrany do szpitala. Na drogach 
powiatu otwockiego, od czwartku 
do niedzieli, odnotowano 19 kolizji 
drogowych.

Policjanci z otwockiej drogówki  
w czasie akcji „ZNICZ” skutecznie 

ujawniali drogowe przewinienia  
i dyscyplinowali kierujących. W tym 
czasie:
• przeprowadzili 278 kontroli dro-

gowych,
• zbadali na trzeźwość 459 kierują-

cych,
• ujawnili 1 kierowcę po alkoholu 

i 4 rowerzystów (policjanci w Jó-
zefowie ujawnili jeszcze jednego 
kierowcę prowadzącego samo-
chód „na podwójnym gazie”),

• nałożyli na kierujących 166 man-
datów karnych,
• zatrzymali 12 
kierowcom prawa jaz-
dy, w tym 10 za tzw. „50 
plus”
• sporządzili do-
kumentację do wniosku 
o ukaranie wobec 5 kie-
rowców.

Na drogach woje-
wódzkich i krajowych 
przebiegających przez 
powiat otwocki odno-
towano w tym czasie 
zwiększone natężenie 

ruchu kołowego.
Jak widać działania naszych poli-

cjantów były widoczne i skuteczne 
zarazem. Kolejna akcja „ZNICZ” już 
za rok, jednak działania policjantów 
otwockiej drogówki nie słabną.

To ciągła praca u podstaw, aby wy-
kształcić w uczestnikach ruchu dro-
gowego poczucie odpowiedzialności, 
respektowania przepisów prawa  
i wzajemnej tolerancji na drodze.

Tekst i zdjęcia: 
nadkom. Daniel Niezdropa
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Starosta otwocki informuje mieszkańców, że lista jednostek nieodpłatnego poradnictwa zgodnie z art. 8a ust.  1 

Ustawy o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym 
poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej 

znajduje się na stronie BIP Powiatu Otwockiego w zakładce Nieodpłatna Pomoc Prawna Nieodpłatne Poradnictwo Obywatelskie.

Kompleksowe usługi 
REMONTOWO

WYKOŃCZENIOWE
mieszkań i domów

montaże okien i drzwi

tel. 797 146 788

REKLAMA

OGŁOSZENIE PŁATNE

PRACOWNICZE PLANY
KAPITAŁOWE

ZAPRASZAMY SERDECZNIE NA
BEZPŁATNE SZKOLENIE DLA
PRZEDSIĘBIORCÓW I PRACOWNIKÓW

Cel :  Poznan ie  pods t aw PPK  or az
obow iązków  podm iotów
zat rudn ia jących
 
Szko le n ie  poprow adz i  t r ener  PFR
Por t a l  PPK  Pan  Daw id  Kor czyńsk i

TERMIN:  20 L ISTOPADA 2019 R.
GODZINY:  8.30 –  12.00

 
POWIATOWY MŁODZIEŻOWY
DOM KULTURY W OTWOCKU

UL.  PONIATOWSKIEGO 10

Zg łoszen ie  uczes tn i c twa :  kontakt@resnegot ium.p l
do  10  l i s topada  2019  r .

ORGANIZATORZY

PARTNERZY

PATRONAT MEDIALNY

POWIAT OTWOCKI

Kolejna udana interwencja 
Halootwock!

W naszej relacji z 9 października br. „TBS – TAK, tasiemiec – NIE!”, 
mieszkańcy otwockiego, zabytkowego osiedla przy ul. Poniatow-
skiego 33-39, wyrazili swój sprzeciw wobec obecnego projektu 
TBS. Mówili też o zaniedbaniu miasta w postaci braku remontu 
starego, walącego się śmietnika, czy budowy nowego. Po rozmo-
wie z prezydentem Margielskim nadano wreszcie bieg sprawie. 
Happy end? Niekoniecznie!

Podczas rozmowy z dziennikarza-
mi HO, prezydent Jarosław Margiel-
ski zdziwił się, że temat remontu czy 
budowy nowego śmietnik na osie-
dlu w ogóle się pojawił, bo przecież 
on „zlecił prace dawno temu” i był 
przekonany, że zostały już wykona-
ne. Przekonania to jedno, rzeczywi-
stość to drugie. Po naszej interwencji  
i wglądzie prezydenta w stan fak-
tyczny prace ruszyły. Niestety, po-
pełniono dwa kardynalne błędy i nie 
wiadomo, który jest większy: czy to, 
że na remont przeznaczono tylko 
5000 złotych (bez sprawdzenia sta-
nu faktycznego), czy to, że pracami 
zajmuje się z przymusu OZEC. Postęp 
prac na bieżąco monitorują i komen-
tują mieszkańcy osiedla, dziwiąc się 
temu, co się w ogóle dzieje. Dziwią 
się też sami, oddelegowani do wyko-
nania remontu pracownicy OZEC.

- Jednego poranka rozmawiałam  
z pracownikami OZEC. Na wstępie za-
stał mnie widok – jeden pracuje, resz-
ta stoi i się patrzy. Powiedzieli mi, że  
w ogóle nie wiedzą, co mają remonto-
wać, bo według nich śmietnik nadaje 
się do wyburzenia. Konstrukcja jest tak 
popękana, że lepiej zburzyć i postawić 
nowy. Co więcej, usłyszałam jeszcze 
inne interesujące rzeczy. Pracownicy 
nie mają absolutnie żadnego planu 
remontu, nie mają absolutnie żadnych 
kwalifikacji remontowo-budowlanych, 
remont wykonują „bo im kazano”,  
a sama kwota to na dobrą sprawę nie 
wystarczy nawet na materiały. – mówi 
jedna z mieszkanek.

Zrobiono zupełnie niepotrzebną 
wylewkę z progiem, o który mogą 
się potykać starsi mieszkańcy. Po 
co? Tego nie wiedzą nawet sami 
„budowlańcy z łapanki”. Ściągnięto 
pokrycie dachu – eternit, który już 

lata temu powinien być zastąpiony 
innym, nie trującym pokryciem. Pra-
cownicy skarżą się, że zrzuca się na 
nich wszystkie remonty czy przebu-
dowy, jakie się tylko da. Odgórnie, 
bez przetargów itp. Nikt ich też nie 
pyta o ich umiejętności i kwalifika-
cje. Owszem, coś tam potrafią, jak to 
mężczyźni, ale budowlańcami nigdy 
nie byli i nie są.

W chwili gdy oddajemy ten numer 
do druku, śmietnik ma nowy tynk, 
jest odmalowany, pokrycie dachu 
zostało wymienione na blaszane, in-
stalowana jest furtka z zamknięciem 
i siatka chroniąca śmietnik przed 
wizytami „nocnych gości” – zwierząt 
i osób spoza osiedla wyrzucających 
śmieci do osiedlowego śmietnika.
Knebel w usta mieszkańcom?
-Najlepiej zakneblować nam usta byle 
czym, bylebyśmy tylko siedzieli cicho  
– taką i podobne opinie na temat re-
montu mają sami zainteresowani.

-Przysłali nieprzygotowanych  
i niewykwalifikowanych pracowników, 
którzy sami nie wiedzą co robią i są tu 
z przymusu. Niedoszacowano kosztów. 

Zamiast wyburzyć tę ruderę i posta-
wić nowy śmietnik, łatają tylko dziury,  
a za rok śmietnik i tak się rozpadnie. 
Ale władze chcą nam zamknąć usta, 
że nas słuchają i działają, żebyśmy sie-
dzieli cicho w sprawie TBS i samowolki 
magistratu – mówi nasza rozmówczy-
ni. A inna dodaje: -Już teraz w Urzę-
dzie Miasta na same słowa „TBS przy 
Poniatowskiego” albo na dźwięk mo-

jego głosu dostają wysypki. Łokietka 
aż trzęsie, najlepiej żebym przestała 
istnieć – tak mi powiedzieli jego pod-
władni. Najlepiej, żebyśmy się zamknę-
li i pozwolili miastu wybudować tego 
tasiemca.

O sprawie TBS na pewno będziemy 
pisać i śledzić ją na bieżąco, tymcza-
sem – razem z mieszkańcami osiedla 
– obserwujemy tę swoistą „rozgrzew-
kę” OZEC przed poważnymi pracami 
budowlanymi, które tej spółce jak 
i OPWiK-owi już zleca miasto. Jeśli 
przebudowa SP12 na przedszkole 
będzie wyglądać jak remont śmiet-
nika przy Poniatowskiego – niczego 
dobrego to nie wróży.

AC

Stawiają na informatykę
Uczniowie Szkoły Podstawowej im. Batalionów Chłopskich w Glinkach, już wkrótce będą się 
uczyli w nowoczesnej pracowni informatycznej.

Gmina Karczew właśnie otrzymała 
dotację na realizację zadania pn. „Mo-
dernizacja pracowni informatycznej 
w Szkole Podstawowej w Glinkach”. 
Zadanie to jest współfinansowane 
przez Samorząd Województwa Mazo-
wieckiego w ramach „Mazowieckiego 

Programu Dofinansowania Pracowni 
Informatycznych i Językowych".
Kwota udzielonej pomocy to 48.500,00 
zł, natomiast całkowita wartość przed-
sięwzięcia wynosi 100.000,00 zł.
W ramach modernizacji pracowni in-
formatycznej do końca roku zostanie 

wykonany remont pomieszczenia wraz 
z wykonaniem odpowiednich instalacji. 
Zakupione zostaną też meble, kompu-
tery, zestaw multimedialny i drukarka. 
Dzięki wsparciu z mazowieckiej kasy 
możliwy będzie też ich montaż.

Red.

OTWOCK

O komentarz poprosiliśmy wiceprezesa spółki OZEC Władysława 
Dariusza Łokietka. Niestety, do czasu wydania numeru nie otrzy-
maliśmy odpowiedzi na zadane pytania.
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OGŁOSZENIE WÓJTA GMINY WIĄZOWNA
o przystąpieniu do sporządzenia trzech miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego pn.: „Wiązowna Kościelna – Żabia”, „Liliowa” 
i „Duchnów Aktywizacja Gospodarcza III”

Zgodnie z art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (tj. Dz. U. z 2018 r., poz. 1945 z późn. zm.) Wójt Gminy Wiązowna zawiadamia  
o podjęciu:

a) w dniu 27 sierpnia 2019 r. uchwały Nr 99.XII.2019 Rady Gminy Wiązowna w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
nego pn. „Wiązowna Kościelna – Żabia” – dostępnej do pobrania na stronie inter-
netowej Urzędu Gminy Wiązowna: https://bip.wiazowna.pl/public/get_file_contents.
php?id=482432;

b) w dniu 24 września 2019 r. uchwały Nr 119.XIII.2019 Rady Gminy Wiązowna w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
nego pn. „Liliowa” – dostępnej do pobrania na stronie internetowej Urzędu Gminy 
Wiązowna: https://bip.wiazowna.pl/public/get_file_contents.php?id=483771;

c) w dniu 24 września 2019 r. uchwały Nr 120.XIII.2019 Rady Gminy Wiązowna w spra-
wie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego pn. „Duchnów Aktywizacja Gospodarcza III” – dostępnej do pobrania 
na stronie internetowej Urzędu Gminy Wiązowna: https://bip.wiazowna.pl/public/
get_file_contents.php?id=483773.

Wyżej wymienione uchwały wraz z załącznikami graficznymi obrazującymi obszary, których 
dotyczy sporządzenie planów miejscowych dostępne są również do wglądu w siedzibie Urzędu 
Gminy Wiązowna.
Jednocześnie stosownie do art. 39 ust 1. w związku z art. 46 pkt. 1, art. 51 ust. 1, oraz art. 54 ust. 
2 i 3 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochro-
nie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowi-
sko (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 2081 z późn. zm.) przystępuje się do przeprowadzenia strategicz-
nych ocen oddziaływania na środowisko dla ww. projektów planów miejscowych.  
Osoby prawne i fizyczne oraz jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej mogą 
zapoznać się z niezbędną dokumentacją oraz składać wnioski do ww. planów miejscowych 
oraz w ramach strategicznej oceny oddziaływania na środowisko w terminie do 21 dni 
od daty publikacji niniejszego ogłoszenia. Wnioski należy składać na piśmie do Wójta Gminy 
Wiązowna, osobiście w Urzędzie Gminy Wiązowna, pocztą na adres: ul. Lubelska 59, 05-462 
Wiązowna, ustnie do protokołu w pok. nr 5 Urzędu Gminy Wiązowna lub za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej bez konieczności opatrywania ich bezpiecznym podpisem elektro-
nicznym, o którym mowa w ustawie z dnia 5 września 2016 r o usługach zaufania oraz iden-
tyfikacji elektronicznej (t.j. Dz. U. 2019 r., poz. 162 z późn. zm.), na adres: urzad@wiazowna.
pl. Składanie wniosków z użyciem adresu e-mail równoznaczne jest z wyrażeniem zgody na 
przetwarzanie tego adresu. Wnioski złożone po terminie pozostawia się bez rozpatrzenia.
Wnioski powinny zawierać imię i nazwisko lub nazwę jednostki organizacyjnej, adres korespon-
dencyjny oraz oznaczenie nieruchomości, której wniosek dotyczy. W tytule wniosku prosimy 
zamieścić informację, którego z planów miejscowych on dotyczy. Organem właściwym do 
rozpatrzenia wniosków jest Wójt Gminy Wiązowna.

Wójt Gminy Wiązowna
Janusz Budny

Klauzula informacyjna:
1. Administratorem przetwarzanych danych osobowych w Urzędzie Gminy Wiązowna w związku z wy-

konywaniem zadań publicz-nych jest Wójt Gminy Wiązowna z siedzibą w Wiązownie, ul. Lubelska 59,  
05-462 Wiązowna.

2. W sprawach ochrony danych osobowych można kontaktować się z Inspektorem Ochrony Danych   
– tel. 22 512 58 56, 

email: iod@wiazowna.pl, lub pisemnie na adres urzędu.
3. Dane osobowe Klientów przetwarzane będą w celu realizacji zadań publicznych określonych przepisami 

prawa tj. sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i nie będą udostępniane 
podmiotom innym, niż upoważnione na podstawie przepisów prawa.

4. Dane osobowe Klientów przechowywane będą do czasu realizacji obowiązku wynikającego z przepisów 
prawa ustawowego lub prawa miejscowego lub do czasu realizacji określonego zadania/projektu.

5. Klient posiada prawo dostępu do treści swoich danych oraz prawo ich sprostowania, usunięcia, ograni-
czenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo wniesienia sprzeciwu, prawo do cofnięcie 
zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgod-ność z prawem przetwarzania, którego dokonano na 
podstawie zgody przed jej cofnięciem.

6. Klient ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego obecnie do Prezesa Urzędu Ochrony Danych 
Osobowych gdy uzna, że przetwarzanie danych osobowych dotyczących Klienta narusza przepisy ochro-
ny danych osobowych,

7. Podawanie danych osobowych w zakresie wymaganym obowiązującymi przepisami prawa jest obowiąz-
kowe. W pozostałych przypadkach podawanie danych osobowych ma charakter dobrowolny.

8. Dane osobowe Klienta nie będą podlegały zautomatyzowanemu podejmowaniu decyzji, w tym profilo-
waniu.

9. Administrator nie ma zamiaru przekazywać danych osobowych Klienta do państwa trzeciego lub organi-
zacji międzynarodowej.

OGŁOSZENIE PŁATNE

SPROSTOWANIE 
Informujemy, że w poprzednim numerze gazety na stronie 5 zamieszczo-
no ogłoszenie Wójta Gminy Wiązowna o błędnej treści. Zamiast ogłoszenia 
Wójta Gminy Wiązowna o wyłożeniu do publicznego wglądu trzech projek-
tów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego powinno zostać 
opublikowane ogłoszenie o następującej treści: 

Dożynki u Pani Jesieni
OTWOCK

Mlądz tradycją słynie. Tu ma swoją siedzibę jeden z wielu w naszym powiecie 
zespołów ludowych, gdzie pielęgnowane są tradycje mazowieckiej wsi. Tu też 
– w przedszkolu nr 20 – po raz kolejny odbyły się dożynki dla najmłodszych.

Przedszkolaki:  maluchy,  średniaki i starsza-
ki – znów spisały się na medal. Przygotowany 
pod opieką pań przedszkolanek repertuar – 
wiersze i piosenki – podziwiali zaproszeni ro-
dzice oraz goście, w tym panie z mlądzkiego ze-
społu ludowego oraz  przedstawiciele lokalnych 
środowisk twórczych. Dzieci, w nawiązujących 
do naszej tradycji strojach prezentowały się wy-

jątkowo, z zapałem recytując, śpiewając i tań-
cząc. Na koniec zarówno maluszki jak i dorośli 
mogli usłyszeć przyśpiewki w wykonaniu pań 
z zespołu ludowego, a cała impreza dożynkowa 
zakończyła się poczęstunkiem przygotowanym 
przez mamy, na którym nie mogło zabraknąć 
tradycyjnego chleba, smalcu ze skwarkami  
i ogórków kiszonych.
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797-705-110*

*Koszt połączenia wg taryfy operatora.

Maksymalne RRSO 689%

Pożyczamy nawet
do 5000 zł

Gotówka w 1 dzień
Wystarczy dowód

REKLAMA

Blues dla tych, którzy odeszli
W miniony weekend ( 1-3 listopada), nekropolie  w całym kraju rozświetlały znicze, a odwiedzających je ogrzewały modlitwy za tych, których już z nami nie 
ma. W Otwocku natomiast serca i dusze rozgrzały dźwięki fantastycznej muzyki podczas dwóch imprez pod hasłem: „Zaduszki Bluesowe”.

Tradycyjnie już, Otwockie Towa-
rzystwo Bluesa i Ballady zorganizo-
wało koncert – Otwockie Zaduszki 
Bluesowe w Powiatowym Młodzieżo-
wym Domu Kultury. Po raz pierwszy 
– wieczór wcześniej – motocyklowe 
wspominki połączone z bluesowym 
koncertem i jam session, zorganizo-
wał też w swojej siedzibie Otwocki 
klub motocyklowy ZRYW.

O ile na pierwszy (a chronologicz-
nie drugi), niedzielny koncert, bilety 

wyprzedały się w mgnieniu oka, o tyle 
na otwartą imprezę u motocyklistów 
mógł wejść każdy, kto chciał. Tu też 
frekwencja przekroczyła najśmielsze 

wyobrażenia. Ponad stu zmotory-
zowanych i wielbicieli bluesa z całej 
Polski wspólnie bawiło się, śpiewało, 
rozmawiało… Wszystko w atmosferze 
pokoju, zadumy, ale i radości.

Na jam session w siedzibie ZRY-
Wu pojawił się zespół No Frames 
oraz liczne grono muzyków i woka-
listów ze starej, dobrej bluesowej 
ekipy. W PMDK’u oprócz No Frames 
mogliśmy usłyszeć rewelacyjne  
J.J Band i Old Breakout! Na taką 

muzyczną ucztę warto było czekać 
i mamy zapewnienie, że otwocka 
tradycja bluesa będzie trwała aż 

Zaduszki w PMDK cz.1: Zaduszki w ZRYWie: Zaduszki w PMDK cz.2: 

do końca świata. Dla tych, którzy  
z różnych powodów (w tym głów-
nego – braku biletów, które sprze-
dały się jak świeże bułeczki) nie 
mogli uczestniczyć w koncercie  
w PMDK, redakcja Halootwock jako 
jedyna uzyskała specjalne zezwolenie 
na transmisję całej imprezy na żywo!

Motocykliści również  nie poprze-
staną na jednym koncercie!  Jak do-
wiedzieliśmy się od organizatorów 
Zaduszek Bluesowych w klubie ZRYW 
– lokalizacja pozwala na cykliczne, 
niezależne imprezy, a gorące sło-
wa od przybyłych gości dodatkowo 
zmotywowały, by imprezy urządzać 
regularnie, co miesiąc. Czekamy więc 

na muzyczne „Mikołajki” a potem na 
roztańczone Święta Bożego Narodze-
nia w klubie Zryw!

Relacje z obu bluesowych wie-
czorów możecie obejrzeć na na-
szym fanpage’u na Facebooku: 
www.facebook.com/Halootwock



6–20 listopada 2019 r.
7

halo
ludzie

KARCZEW

Rudzki – ludzki!
„Burmistrzem się bywa, człowiekiem się jest” – wyjątkowy wywiad tylko dla Halootwock!

Na ten wywiad czekaliśmy z niecierpliwością ładnych parę tygodni. Nie było trudno namówić Michała 
Rudzkiego na spotkanie, gorzej było z czasem, bo to osoba zapracowana. Ale się udało!  Michał Rudzki 
– mąż, ojciec, mieszkaniec Karczewa i burmistrz tego miasta i gminy – dla Halootwock otworzył nie tylko 
swój gabinet i samochód, ale przede wszystkim – otworzył się jako człowiek. Co z tego wynikło? Możecie 
przeczytać i obejrzeć. Zapraszamy!

Wywiad nie był reżyserowany czy 
„ustawiany”. Pytania dawały od-
powiedzi, które rodziły kolejne 
pytania. Burmistrz nie uciekał na-
wet od tych kłopotliwych, starając 
się wszystko wyjaśnić i rozwiać 
wszelkie wątpliwości. Rozmawiali-
śmy m.in.: o sukcesach i porażkach 
gospodarza gminy Karczew, o in-
westycjach – tych w trakcie i tych 
na przyszłość, o tym, kto rządzi  
w domu państwa Rudzkich i kto go-
tuje lepiej, a także o muzyce, inter-
netach i filmie…

MGOK i MOSIR – połączenie. Dla-
czego i co to da?
-Z  punktu widzenia organizacyj-
nego jest to dla mnie niesamowi-
cie ważne. My mamy pracowników 
dwóch, a łącznie z pięciu. Robię 
mnóstwo wydarzeń – foodtruc-
ki, biegi, Runmageddon, i muszę 
mieć kim to robić, w MOSiRze tak 
samo. MOSiR jest zapuszczony pod 
względem infrastrukturalnym i to 
bardzo: dach przecieka, nie ma kli-
matyzacji… przez to hala w okresie 
letnim jest nieużytkiem, jest tam po 
prostu piekarnik… I dlatego jak już 
stworzymy siedzibę w MOSiRze, dy-
rektor, wicedyrektor i dział sportu 
razem stworzą kalendarium kultu-
ralne. Jako pracownicy  jednej firmy 
będą wspólnie brali udział zarówno  
w wydarzeniach kultury jak i sportu. 
(…) Najważniejsze jest dla mnie to, 
żeby Centrum Kultury było nie urzę-
dem, ale przestrzenią do inspiracji, 
do krzewienia. Przychodzi człowiek 
z pomysłem – spoko. Teraz chcemy 
zrobić koło teatralne, żeby pod egi-
dą MGOK działało, będzie reżyser, 
no i MŁODZIEŻ. Ta pani, która u nas 
wszystko stworzyła, stworzyła tak 
wspaniałą atmosferę… Chciałbym, 
żeby to wszystko było dla ludzi – nie 
tylko dla szkół, ale żeby wszyscy mo-
gli przychodzić…

Jeszcze więcej kultury w Karcze-
wie
Oczywiście jest już teatr w Karcze-
wie, ale z repertuarem bardziej dla 
dorosłych. Są również wspaniali, co 
podkreśla burmistrz Rudzki. Pla-
nuje objęcie zarówno teatru mło-
dzieżowego jak i tego „dorosłego” 
mecenatem, danie im dodatkowej 
przestrzeni do jak najlepszego wy-
korzystania możliwości.
- Chcę też, żeby od przyszłego roku 
wystartowała Gala Mistrzów Gminy 
Karczew – nie tylko mistrzów spor-
tu, ale też trener, działacz społecz-
ny, filantrop – żeby wszystkich ludzi 

(społeczność gminy – przyp. red.) in-
tegrować. Doceniać ich wszystkich. 
Na razie na stypendia nas nie stać. 
Zwłaszcza, że teraz będą wyłączeni  
z podatku młodzi ludzie do 26 roku 
życia.
Dochody gminy z tytułu podatków 
od osób fizycznych. Jak zniesienie 
podatku dla osób 26- wpłynie na 
dochody gminy?
-Już teraz szacuje się, że z powodu 
zniesienia podatków dla osób poni-
żej 26 roku życia nasza gmina stra-
ci 3 miliony złotych. To utrzymanie 
roczne trzech przedszkoli. Realnie 
będzie to nieco mniej, bo wiadomo, 
mieszkańcy się bogacą, ale jesteśmy 
tym mocno zaniepokojeni, zwłaszcza 
w kontekście przyszłorocznego pro-
jektu – Karty Mieszkańca.

Karta Mieszkańca, czyli opłaca się 
płacić podatki w Karczewie?
Mieszkańcy gminy Karczew, ci, 
którzy odprowadzają podatki  
w Karczewie, będą mieli wiele 
udogodnień. Założenie jest proste: 
mieszkasz, pracujesz czy prowa-
dzisz działalność na terenie gminy, 
odprowadzasz tu podatki – zysku-
jesz.
-Wiele osób uciekło nam z podat-
kami do Otwocka, chociażby przez 
bilet metropolitarny. Dlatego – jako 
część Karty Mieszkańca – planujemy 
wprowadzić taki bilet dla mieszkań-
ców naszej gminy. Oczywiście wiąże 
się to z dopłatami w wysokości około 
300 tys. złotych, ale z drugiej strony 
zyskujemy dochody z tytułu odpro-
wadzanych tu podatków. A miesz-
kańcom, oprócz biletu, pragniemy 
zaproponować szereg innych udo-
godnień – zapowiada burmistrz.
Jakie to miałyby być udogodnienia? 
Michał Rudzki opisuje projekt Kar-
ty Mieszkańca na przykładzie Ra-
dzymina, w którym to do projektu 
przystąpili również przedsiębiorcy 
z ościennych miejscowości. Zyskał 
właściwie każdy: większe wpływy  
z podatków to więcej pieniędzy na 
inwestycje, dodatkowo lokalne (i 
nie tylko) firmy oferując zniżki dla 
okazicieli Karty, zyskały stałych 
klientów i dodatkowy zysk. Można to 
opisać jako program lojalnościowy 
dla całej gminy i tych spoza gminy, 
którzy będą chcieli się przyłączyć.

Grupa Remontowa – likwidacja czy 
reorganizacja?
-Teraz jesteśmy na etapie likwidacji 
Grupy Remontowej – ale nie likwi-
dacji w sensie, że zwalniamy pra-
cowników, tylko przenosimy ich do 

urzędu, a część do naszej spółki pod 
Komin. Przyczyna jest prosta – są 
bardzo duże koszty administracyjne. 
Chcemy tylko to wszystko zracjo-
nalizować. Bo ekipa, która zajmuje 
się czystością w mieście, kwiatami  
i drobnymi remontami jest nam 
bezwzględnie potrzebna!  Otwock 
od tego odszedł i popłynął na tym.  
W tej chwili (od opieki nad zielenią) 
mamy dwóch panów, chcemy za-
trudnić jeszcze jednego wykorzystu-
jąc oszczędności na administracji,  
i przenieść ich do naszej spółki pod 
„komin”. Natomiast druga część tej 
jednostki – ludzie odpowiedzialni 
za remonty chodników, konserwacje 
placów zabaw – będzie w urzędzie. 
Chodzi o to, żeby nie wchodzić w za-
kres zamówień publicznych. A ten 
teren po grupie remontowej – to jest 
jakieś 4600 m2 – pomysł jest taki, 
żeby nasza spółka budowała bloki.
W zamyśle – bardzo duże zaintere-
sowanie budynkami TBS spowodo-
wało, że Karczew realnie przymie-
rza się do budowy kolejnych. A że 
terenów budowlanych w gminie, 
zwłaszcza na terenie i blisko Kar-
czewa – wcale nie jest dużo – mądra 
gospodarka tym, co się ma zapro-
centuje w przyszłości.

Szkoły, przedszkola, żłobek…
Karczew błyskawicznie reaguje na 
potrzeby szkół związane z remon-
tami czy – aktualnie – podwojeniem 
roczników. W tej chwili prowadzo-
ne są rozbudowy szkół na terenie 
gminy, w Sobiekursku, który od-
wiedziliśmy  i w Nadbrzeżu. Pla-
nowany żłobek w Karczewie – roz-
ważano dwie lokalizacje: przy ul. 
Częstochowskiej, lub w okolicach 
przedszkola przy ul. Kopernika/
Buczka (os. Ługi), natomiast pro-
ces tej inwestycji na razie „leży”. 
-W przyszłym roku będziemy chcieli 
podjąć temat projektu, a rok później 
– budowy. Stworzony zostanie zespół 
przedszkolno-żłobkowego.

Program budowy i przebudowy 
dróg
-Mój program ja realizuję w sposób 
systemowy. Najpierw program prze-
budowy dróg i chodników. Tego lu-
dzie oczekiwali i nad tym pracowa-
liśmy  i pracujemy cały czas, żeby do 
końca roku przedstawić im program, 
co i kiedy będzie przebudowywane. 
(…) na przyszły rok już są wytypo-
wane drogi, ogłoszenie ukazało się 
również na Facebooku, bo to dla 
mnie jedno z głównych mediów ko-
munikacji…

Na chwilę obecną to drogi: Piaski, 
Traugutta i bohaterów Powstania 
Styczniowego, Kopernika od Kołłą-
taja do Słowackiego, Sikorskiego na 
Ługach i Karczówek do mostku i na 
miasto, oprócz tego pół miliona na 
destrukt (czyli asfalt z odzysku).
 Kolejną, poważną inwestycją jest 
obwodnica Karczewa, która ma po-
wstać głównie w celu odciążenia 
miasta z ruchu samochodów cięża-
rowych. Obwodnica będzie przebie-
gać po przemysłowej stronie miasta, 
z wylotem na szosę 801.

Burmistrz mobilny i internetowy
Spotykam się z ludźmi tak naprawdę 
na co dzień, na przykład przez mo-
bilny urząd, frekwencja jest znako-
mita, na każde spotkanie przybywa 
po 60-80 osób, i ludzie już to poczuli, 
że burmistrz przyjeżdża nie raz na 
4 lata, ale raz na miesiąc odwiedza 
inną część gminy.  Kolejne medium, 
bardzo ważne dla Michała Rudzkie-
go i – jak się okazuje – dla miesz-
kańców to popularny Facebook. To 
tu burmistrz publikuje wszystkie 
ustalenia, informacje o inwestycjach 
czy projektach, tu też zdaje relacje  
z działań i również przez Facebooka 
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można się z burmistrzem skontakto-
wać bezpośrednio.
Tu najlepszymi przykładami będą 
rozmowy z uczniem jednej z kar-
czewskich podstawówek, który 
zgłaszał swój projekt, albo jeden  
z mieszkańców chwalący się, że jego 
75-letnia babcia wręcz wymogła na 
nim założenie sobie konta na FB, po 
to właśnie, żeby obserwować burmi-
strza.

Koniec w gazecie, więcej w inter-
necie 
Moglibyśmy się rozpisywać o sa-
mym wywiadzie, albo po prostu go 
transkrybować jeszcze długo. Ale 
nic nie odda obejrzenia i wysłu-
chania naszej rozmowy z Michałem 
Rudzkim na żywo. Dlatego – potrak-
tujcie powyższy artykuł jako zachę-
tę, a po więcej zapraszamy na nasz 
fanpage Halootwock na Facebooku. 
Tam znajdziecie dwuczęściowy 
wywiad z burmistrzem Karczewa, 
w jego gabinecie i w trasie, gdzie 
jeździmy i rozmawiamy o inwesty-
cjach, ale także o samym Michale 
Rudzkim.
Obie części w zakładce „filmy” znaj-
dziecie pod tytułem Rudzki – ludzki!
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Rekordowe Mistrzostwa Polski 
Freestyle Slalom 2019
Organizowane w dniach 25-27 października w Karczewie Mistrzostwa Polski Freestyle Slalom 2019 bez wątpienia można zaliczyć do rekordowych pod wie-
loma względami począwszy od wyników, poprzez liczbę uczestników aż po wprowadzone nowości.

Na zawodach, jak co roku, pojawiła się cała 
polska czołówka rolkarzy. Zawodnicy walczyli 

o tytuł Mistrza Polski w pięciu dyscyplinach, 
w trzech kategoriach wiekowych: junior 10, ju-
nior i senior.

Pierwszy dzień zawodów odbywał się pod 
hasłem szybkość, skoczność i gracja, zatem za-
wodnicy rywalizowali w konkurencjach speed 
slalom, classic oraz free jump. Ze względu na 
zbyt małą liczbę par zgłoszonych do classic pair, 
ta konkurencja nie została, zgodnie z regulami-
nem, rozegrana.

W skokach nad tyczką padło aż 5 rekordów 
kraju oraz niezliczona ilość rekordów życio-
wych:

Jakub Flaga - rekord Polski - 144 cm
Kinga Szuberla - rekord Polski kobiet i rekord 

Polski juniorek - 114 cm
Szymon Jarzynka - rekord Polski juniorów - 

130 cm
Lilianna Denasiewicz - rekord Polski ju-

nior10 kobiet - 76 cm
Adam Jakubowicz - rekord Polski junior10 

mężczyzn - 93 cm
Dzień  drugi, to dzień bitew, czyli battle i slides. 

Od rana zawodnicy pokazywali swoje najlepsze  
i najtrudniejsze tricki, a potem zachwycali kibiców 
efektownymi sposobami hamowania. 

Wśród otwockich Wilków najwięcej razy na po-
dium stawał Szymon Dziewanowski, który w każ-
dej konkurencji, w której startował, zdobył medal. 
Łącznie dwa brązowe i jeden srebrny. Szymon po 
raz ostatni startował w konkurencji junior 10, ko-
lejne zawody to będzie już inna, najliczniej zawsze 
reprezentowana kategoria junior. W tej właśnie 
grupie wiekowej najbliżej podium była Kinga Cho-
dzik zajmując ostatecznie 5 miejsce w skokach nad 
tyczką. Jedyna otwocka seniorka, Halina Labriga, 
zdobyła tytuł wicemistrzyni Polski w speed sla-
lomie oraz 4 miejsce w battle. W battle junior 10  
o podium otarli się także Karolina Sawczuk i Ksa-
wery Słabęcki, zajmując odpowiednio 5 i 4 miejsca, 
a w skokach Pola Zych i Adrian Oklesiński zajmując 
6 miejsca w swoich kategoriach

W Karczewie, za poprawny przebieg zawo-
dów oraz wyniki, odpowiadali profesjonalni, 
certyfikowani przez WSSA sędziowie: sędzia 
główny Rafał Rackmann, a także Anna Horvath 

(Węgry), Aleix Julia (Hiszpania), Jakub Bednar-
ski, Paulina Czapla.

 Rekordy sportowe są na każdych zawodach 
oczywiście najważniejsze, jednak w tym roku 
było ich sporo także w innych obszarach. Przede 
wszystkim rekordowa była liczba uczestników. 

Jeszcze nigdy, w zawodach w Polsce, nie brało 
udziału aż tylu zawodników. Do Karczewa zje-
chało ich bowiem aż 134 (zarejestrowanych 
było 138). Najbardziej obleganą kategorią wie-
kową była kategoria junior kobiet. 40 juniorek 
w speed slalomie, o 2 mniej w battle freestyle 
slalom. We free jump łącznie kobiet startowało 
aż 40.

Po raz pierwszy na zawodach w Polsce zo-
stała wykorzystana specjalna modułowa na-
wierzchnia wykorzystana do konkurencji slide. 
Odpowiednie podłoże jest w tych dwóch przy-
padkach wyjątkowo ważne zarówno ze względu 
na komfort startujących, jak i na ich bezpieczeń-
stwo. 

Kolejną nowością jest to, że zawodnicy star-
tujący w Mistrzostwach Polski Freestyle Slalom 
w konkurencjach battle, speed i classic mogli 
zdobywać klasy sportowe, które od dawna są 
już  przyznawane w większości dyscyplin spor-

towych. W wrotkarstwie do tej pory były one 
przyznawane tylko w jeździe szybkiej. Teraz 
także zawodnicy Freestyle Slalom będą mogli 
pochwalić się klasami sportowymi.

UKS Wilki Otwock na Mistrzostwach Polski 
Freestyle Slalom 2019 reprezentowała w po-
szczególnych kategoriach liczna reprezentacja:

Senior:  Halina Labriga.
 Junior: Kasia Gzyl, Gosia Piszczadowska, 

Olga Mazur, Ida Pożoga, Wiktora Kostrze-
wa, Kinga Chudzik, Hanna Bajer, Krzysztof 
Polok, Izabela Sychowicz, Zofia Lipczyńska, 
Zuzanna Chryk, Martyna Narożnik, Anna Fic, 
Aleksandra Strużyńska, Amelia Pieńkowska, 
Marika Sielska, Maria Malinowska.

Junior 10: Pola Zych, Aleksandra Niem-
czyk, Szymon Dziewanowski, Ksawery 
Słabęcki, Urszula Sychowicz, Alicja Depta, 
Matylda Karczmarczyk, Amelia Latuszek, 
Łucja Jankowska, Karolina Sawczuk, Adrian 
Mocarski, Adrian Oklesiński, Michalina Mał-
kowska, Zuzanna Zielińska.

Mistrzostwa Polski Freestyle Slalom 2019  
odbyły się pod patronatem Polskiego Związ-
ku Sportów Wrotkarskich. Patronat honorowy 
oraz wsparcie finansowe zapewnił Burmistrz 
Karczewa.

Wydarzenie  zostało zorganizowane przy 
pomocy sponsorów i partnerów. Sponsor głów-
ny – DigiFlex, a także sponsorzy zwyczajni: FR 
Skates, Seba, Staropolanka, NovoPack, Ilyama 
oraz Reporter Young. Partnerzy: WSSA, Funda-
cja Ochotnicza Grupa Ratownicza Musso4x4, 
Świermajer, Restauracja Soplicówka, Sport Gru-
pa, Piekarnia Wanda, Lava Group, Tłocznia Szy-
manowice, Yerba Mate, Sensum Art, Helio. 

Mistrzostwa w Karczewie należą do wyjąt-
kowo udanych, co potwierdzają również liczne 
pozytywne komentarze i słowa uznania odno-
śnie organizacji imprezy i atmosfery w czasie jej 
trwania. Jako organizatorzy imprezy, UKS Wilki 
Otwock, dziękują wszystkim za udział, zawod-
nikom i trenerom za walkę i zaangażowanie,  
a kibicom za doping. 

AZP
Galeria zdjęć dostępna jest na fanpage’u Ha-

lootwock i stronie wydarzenia na FB.
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Wielki sukces Agnieszki Winek!
Na rozegranym 10 października w Santiago de Chile Pucharze Świata World Kyokushin  Budokai zawodniczka Klubu Sportów Walki Bushi zdobyła pierwsze 
miejsce w kategorii seniorek do 55 kg. Sukces Winek jest pierwszym seniorskim trofeum KSW Bushi na zawodach rangi światowej.

Warto przypomnieć, że KSW Bushi ma 
na swoim koncie trzy juniorskie medale mi-
strzostw świata: złoto Szymona Olpińskiego  
i złoto Karola Brejtfusa na Mistrzostwach Świa-
ta IFK w Sibiu w 2018 roku, oraz brąz Szymona 
Olpińskiego na Mistrzostwach Świata Juniorów 
IKO w Tokio w 2015 roku.

Puchar Świata WKB rozegrany został w San-
tiago, stolicy południowo amerykańskiego Chile 
i był otwarty dla wszystkich organizacji karate 
kontaktowego. W zawodach wzięło udział oko-
ło 500 zawodników z 20 krajów – Hiszpanii, Al-
gierii, Rumunii, Rosji, Kostaryki, Izraela, Nepalu, 
Niemiec, Francji, Brazylii, Urugwaju, Ugandy, Fi-
lipin, Kazachstanu, Grecji, Ukrainy, Peru, Kolum-
bii, Chile i Polski.

W walce półfinałowej Agnieszka Winek 
zmierzyła się z reprezentantką Grecji, Stefania 
Glara. W trakcie dynamicznej wymiany ciosów 
Greczynka próbowała trafić Winek kopnięciem 
frontalnym na głowę. Winek skutecznie unikała 
trafień po czym odwdzięczała się mocnymi kop-
nięciami w uda. Po jednym z trafień przeciw-
niczka wyraźnie pokazała, że poczuła kopnięcie, 
a Winek otrzymała punkt wazari i po upływie 
regulaminowego czasu zwyciężyła i weszła do 
finału. W spektakularnym finale Winek pokona-
ła reprezentantkę Chile, Vania Ciblic w zaledwie 
30 sekund trafiając ją w pierwszych sekundach 
starcia kopnięciem okrężnym na głowę, a w ko-
lejnej kombinacji widowiskowym kopnięciem z 
wyskoku kaiten geri tym samym kończąc walkę 
przed czasem i zdobywając złoto.

Drugi reprezentant klubu na tej imprezie, 
Szymon Olpiński kategoria seniorów do 80 
kg musiał tym razem zadowolić się miejscem  
w ósemce najlepszych zawodników.

Szymon Olpiński po wygraniu walki eliminacyj-
nej, w ćwierćfinale, po dwóch dogrywkach, musiał 
uznać nieznaczną przewagę zawodnika z Ukrainy 
Nikity Peshenko. Warto dodać, że Peshenko jest  
w tej chwili najbardziej obiecującym zawodnikiem 
kategorii senior ukraińskiego WKB.

Światowy poziom wytrenowania seniorów 
KSW Bushi jest wynikiem wielu lat pracy sa-

mych zawodników, ale też wysiłku pozostałych 
trenujących w klubie, a zwłaszcza sparingpart-
nerów na co dzień uczęszczających do grup 
zaawansowanych. Inspiratorem i współtwórcą 
sukcesów jest shihan Paweł Juszczyk, który nie 
tylko prowadzi treningi, ale również planuje  
i realizuje obozy, seminaria, treningi walk, star-
ty kontrolne oraz czas na regenerację.

Tym razem shihan Paweł Juszczyk pełnił rolę 
sekundanta i kierownika ekipy, a w trakcie tur-
nieju juniorów również jednego z sędziów Pu-
charu Świata. W roli tłumacza i specjalisty od 
logistyki wystąpił senpai Radosław Parda.

Przebieg zawodów zdominowały masowe 
rozruchy spowodowane niskim standardem 
życia ludności Chile i wysokimi cenami min 
transportu publicznego. Przed turniejem rząd 
wprowadził stan wyjątkowy. Zamieszki na uli-
cach, pożary i grabieże sklepowe oraz działania 
służb porządkowych utrudniały organizację  
i przebieg turnieju oraz sam pobyt uczestników. 
Turniej, który powinien zostać zakończony 
w sobotę musiał zostać przerwany z powodu 
wprowadzenia w Santiago godziny policyjnej  
i został dokończony w niedzielę. Miasto zostało 
sparaliżowane licznymi blokadami ulic wywo-
łanymi przez demonstrantów. W efekcie po za-
wieszeniu turnieju w sobotę część ekip musiała 
wracać do hotelu pieszo dziewięć kilometrów 
przez ogarnięte rozruchami miasto. Ostatnie 
kilka kilometrów trzeba było pokonać już po 
rozpoczęciu godziny policyjnej omijając zarów-
no uliczne barykady jak i policję atakującą de-
monstrantów gazem łzawiącym.

Więcej zdjęć znajdziecie tutaj: https://tiny.
pl/t4jxg

PJ, AW
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FA C ECI

P M D K  w  O t w o c k u
u l .  P o n i a t o w s k i e g o  1 0

R e z e r w a c j e :  t e l .  ( 2 2 )  7 7 9  3 3  5 7  w e w .  4 0   
l u b  c e z a r y . g a d e j s k i @ p m d k - o t w o c k . p l

B i l e t y  d o  n a b y c i e  w  P M D K ,  p o k .  n r  B 1

19:00

Rafał Bryndal - prowadzący, recytacja; Darek Boratyn - śpiew, gitara; 

Jerzy Runowski – gitary; Jacek Wąsowski - banjo, mandolina, gitary; 

Michał Burzymowski – bas; Bartek Krauz – akordeon; Krzysztof Poliński - perkusja

cena: 30zł

REKLAMA

Drugie Powiatowe Targi Ślubne w Otwocku

Już 17 listopada w Otwocku ponownie od-
będą się Targi Ślubne. Po sukcesie ubiegło-
rocznej imprezy, czas spotkać się ponownie. 
Tym razem w przepięknych salach „Gałczy-
na” czyli w dawnym Kasynie a obecnie Li-
ceum K.I Gałczyńskiego.

Targi Ślubne w Otwocku, to wyjątkowa im-
preza. Podobnie jak ślub i wesele są magiczną 
chwilą dla nowożeńców – tak nasze targi oży-
wiają jesienną szarugę, zabierając odwiedzają-
cych w świat sukien ślubnych, pięknych samo-
chodów, wystawnych bankietów, szumu kamer 
i błysków fleszy.

Podobnie jak w ubiegłym roku, głównym ce-
lem targów jest promocja lokalnych firm, które 
swoją ofertę lokują w szeroko rozumianej bran-
ży ślubnej. Podczas targów, odwiedzający będą 
mogli poznać nowinki i aktualne trendy obo-
wiązujące na ślubach i weselach. Nie zabraknie 
ofert fotografów, zespołów muzycznych, firm 
cateringowych, sal weselnych, firm które w 
przeróżny sposób ubarwiają wesela i przyjęcia 
dając im wyjątkową oprawę.

Targi nie są tylko dla przyszłych młodych par. 
Warto poznać bogatą ofertę wystawców ponie-
waż z ich usług można skorzystać także podczas 
organizacji np.: studniówek, bankietów, even-
tów czy innych imprez. Jeśli szukasz dobrego 
krawca i chcesz uszyć garnitur – doskonale tra-

Marsz Mendelsona z okazji II Powiatowych Otwockich Targów Ślubnych.

fiłeś. Zapewne podczas targów również tam go 
znajdziesz.

Otwockie Powiatowe Targi Ślubne są do-
skonałą formą spędzenia wolnej niedzieli. 
Organizatorzy zadbali o szereg atrakcji przez 
cały czas trwania targów. Scena i wszystkie 
pomieszczenia będą tętniły życiem. Między 
innymi będzie można obejrzeć pokaz zamy-
kania człowieka w bańce mydlanej, zobaczyć 
jak wygląda „Ślub w oparach bluesa”, podzi-
wiać piękne dziewczyny w choreografii na 
rurze, zobaczyć popisy zespołów weselnych, 
czy też wysłuchać wykładów specjalistów z 
branż ślubnych.

Jedną z atrakcji targowych będzie konkurs fo-
tografów. Specjaliści od zdjęć będą konkurować 
ze sobą i walczyć o główna nagrodę. Z niecier-
pliwością czekamy na wyjątkowe sesje zdjęcio-
we. Zwycięzca poza całym splendorem z pew-
nością nie będzie potem narzekał na brak pracy.

Cały czas w trakcie targów, czyli od godziny 
10.00 do 17.00 będzie można korzystać z oferty 
firm cateringowych oraz kawiarni. Będzie oka-
zja aby spróbować weselnego sushi a nawet je 
zamówić na własną imprezę. Takim menu na 
pewno zaskoczysz swoich gości, którzy długo 
będą ją rozpamiętywali.

Wystawcy ufundowali ciekawe nagrody, 
które będzie można wylosować w loteriach. 

Każdy odwiedzający otrzyma bilecik z unika-
towym numerem a losowania będą publicz-
ne, więc szczęście może się uśmiechnąć do 
każdego z nas.

Data: 17.11.2019 | godz. 10.00 - 17.00 | 
Liceum K.I Gałczyńskiego w Otwocku, ul. Filipowicza 10 | 

Dzień z historią 
Gminy Wiązowna
Zapraszamy na piknik historyczny, który odbędzie się 10 listopada (niedziela), 
w godzinach 9:00 – 15:00, na terenie przy Kościele w Gliniance.

W pikniku wezmą udział grupy rekonstruk-
cyjne, których członkowie wcielą się w role, 
m. in. Żołnierzy Księstwa Warszawskiego, Po-
wstańców Styczniowych, żołnierzy rosyjskich  
i pruskich, żołnierzy Wojska Polskiego z lat 
1918 - 1939 oraz partyzantów Armii Krajowej 
rejonu „Fromczyn”.

W namiotach będzie można zobaczyć eks-
pozycje militariów oraz innych przedmiotów 
historycznych związanych z historią Wiązowny. 
Rekonstruktorzy zaprezentują umundurowa-
nie, uzbrojenie i wyposażenie poszczególnych 
armii. Organizatorzy przewidują liczne atrakcje 
dla całych rodzin.

Jak mówi Tomasz K. Żurawski: -Każde wy-
darzenie historyczne działo się w konkretnym 

miejscu, które (mimo, że często wygląda dziś 
zupełnie inaczej) możemy nadal odwiedzić  
i obejrzeć. Także teren dzisiejszej Gminy Wią-
zowna był świadkiem licznych, zarówno mniej 
jak i szerzej znanych, wydarzeń dziejących się 
na przestrzeni wieków. Celem kolejnego już 
Dnia z historią Gminy Wiązowna jest przypo-

mnienie wy-
darzeń, które 
choć lokalne, 
były częścią 
"wielkiej hi-
storii". 10 
l i s t o p a d a 
( n i e d z i e l a ) 
w Gliniance 
zaprezentują 
się rekon-
s t r u k t o r z y  
w mundu-
rach i stro-
jach z XIX  
i XX wieku. 
Będzie to 
okazja do 

obejrzenia dawnej broni, wyposażenia wojsko-
wego i przedmiotów użytku codziennego, roz-
mów o minionych epokach i wyobrażenia sobie 
(choć przez chwilę) jak wyglądało życie w na-
szej okolicy 50, 100, 200 lat temu...

Dla wszystkich, którzy odwiedzą stanowiska 
historyczne w tym dniu organizatorzy przygo-
towali nagrody. Zachęcają też do zbierania oko-
licznościowych pieczątek.
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Krzyżówka

Trzy pierwsze osoby, które nadeślą do nas poprawne hasło - rozwiązanie krzyżówki, otrzymają książkę.  
Rozwiązanie należy przysłać mailowo na adres: redakcja@halootwock.pl. Rozwiązaniem krzyżówki w poprzed-
nim numerze było hasło: KONSTYTUCJA. Zwycięzców - Martę Pawłowską, Jacka Gołębia i Julię Jazdowską 
zapraszamy do naszej redakcji po odbiór książek.

Rozwiąż krzyżówkę 
i wygraj książkę! 1 2 3 4 5 6

ca, Cena 130000zł, tel.: 503 301 

559,Citihome Nieruchomości

Otwock, 70m2, 3 pokoje, kuchnia, 

balkon, garderoba, 2 piętro, cicha 

okolica, zadbane, zamknięte osie-

dle, Cena 420 000zł Tel.: 503 301 

559, Citihome Nieruchomości

Otwock, ul. Krucza,  49m2, 3 pok., 

po remoncie, III piętro, balkon, 

Cena: 1 900 zł, tel.: 513 401 901, 

Citihome Nieruchomości

Otwock, ul. Dłuskiego, 53m²,3 

piętro,3 pokoje, widna kuchnia, 

balkon, duża piwnica, w pełni ume-

blowane i wyposażone w dobrym 

standardzie, po generalnym re-

moncie. Cena: 315 000 zł, tel.: 507 

847 874,Citihome Nieruchomości

DZIAŁKA NA SPRZEDAŻ
Otwock, 2500m2, działka pod 
zabudowę wielorodzinną - 2 bu-
dynki , wszystkie media,  Cena 
900.000 zł,  Tel.: 513401 901, 
Citihome Nieruchomości

MIESZKANIE: 

Otwock, ul. Reymonta, 44m2, par-

ter, ogródek, w kamienicy, Cena 

219 000 zł. Tel: 513 401 901 Citi-

home Nieruchomości

Otwock, ul. Sportowa, 54m², 3 pok., 

wysoki standard wykończenia, III 

piętro, widna kuchnia, balkon, Tel: 

513 401 901 Citihome Nierucho-

mości

Ługi, ul. Maczka, 48m²,4 piętro,2 

pokoje, widna kuchnia, duży bal-

kon,Cena:214 000 zł, tel.: 507 847 

874,Citihome Nieruchomości

TBS Józefów, 36m2, pokój, kuchnia, 

łazienka, 3 piętro, balkon, piwni- SZUKAMY 
D Z I E N N I K A R Z Y

575 714 496 
redakcja@halootwock.pl

REKLAMA

DOM NA SPRZEDAŻ
Otwock, 144m2, działka 126m2, 
stan deweloperski, kameralne 
osiedle, wszystkie media,  bardzo 
dobra lokalizacja, Cena 599.000 
zł,  Tel.: 513 401 901

Otwock Kresy, 85m2, działka 
400m2, 3 pokoje, kuchnia, łazien-
ka,  dwa garaże, gotowe do wpro-
wadzenia, Cena: 435 000 zł, tel.: 
507 847 874,Citihome Nierucho-
mości
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